
 

 

Møte i FAU på Oppsal skole 
Tirsdag 11. april 2023 18:30–20:30 fysisk på skolen 

Klasse Til stede Vara Ikke møtt Representant 

1A X   Sverre Eidem Yrstad 

1B X   Bjørn Sigmund Vik 

1C X   Birgitte Haav Stokkan 

2A X   Laila Hox 

2B X   Jon Martin Lie 

3A X   Peder Skou 

3B  X  Sølve Heikki Hyvärinen-Farestveit 

3C X   Bethel Fantayebil Tsehaye 

4A   X Hanne Stemsverk Gundersen 

4B X   Linda Kim Hussain 

5A X   Hege Østerud 

5B X   Yngvil Munck-Olsen 

6A   X Margrethe Ekbråten 

6B    Eva Ester Nygård 

7A X   Terese Maurud 

7B X   Helene Foseid Horne 

8E    Solveig Andersen 

8N   X John Einar Thommesen 

9EN  X  Ina Ruud 

9EN X   Cathrine Fjeldstad Gujord 

10E    Siv Nesvik 

10N X   Uzoma Egbosi 

 

Dagens referent er Laila Hox, 2A. 

Beslutninger/avklaringer i kursiv. 

Neste møte tirsdag 9. mai 18:30 på Teams. 

Felles med skolens ledelse 

Sak 1 

Ustabile lærerkabal – særlig 7 trinn.  

Det er egne lærere på ungdomstrinnet. Vil de arve lærerne fra 10. trinn (her har det også vært mye 

skifter). Skolens ledelse vet ikke hvordan kabalen ser ut fra høsten. Generelt er mellomtrinns lærere 

et stabilt team. Sykefraværet til lærerne skyldes ikke arbeidsrelaterte årsaker. Elevene trives, men 

foreldrene er bekymret. 

Ungdomstrinnet har mer faglærere og dette gjør også kabalen med kompleks. 

Man kan melde inn til skolen (ved avdelingsleder/inspektør) for å komme med ønsker. 

Sak 2 

Grov språkbruk 



 

 

Det er satt på agendaen for hele skolen. Alle skal ha dette inn i læringstimene på en bevist måte. 

Elevrådet er involvert. Man ønsker et samarbeid med foresatte her, det er mye spill og nett som 

påvirker språket.   

Dette er viktig for oss foresatte å være involvert i, så vi kan snakke om dette hjemme. 2 trinn har hatt 

«banneklubben» - dette er noe vi foreldre må/bør få vite, for selv å snakke om dette. 

 

Sak 3 

Regnbueflagget, hvorfor har vi flere flaggdager for regnbueflagget enn norske flaggdager. 

 Skolen følger kommunens retningslinjer for flagging. Mangfold og inkludering skal skolen jobbe med. 

 

Sak 4 

Kan skolen ha noe form for opplegg over hvordan man oppfører seg på fest, hvordan er man trygg og 

hva er grensen for voldtekt. Det er lov å si NEI.  

Helsesøster og sosial lærer har rutiner for dette. Men bruker også eksterne som barnevakten. 

Utekontakten i politiet er også på. Skolen kommer tilbake med mer informasjon på dette neste FAU 

møte. 

Sak 5 

Mye rot i garderoben i H-bygget. 

Man prøver å ha rutiner og garderobevakter i alle friminutt. Dette gjelder både 1-4. og 5-7. Skolen vil 

se nærmere på dette, for om det er noe mer man kan gjøre. Skolen er klar over utfordringene som 

kan skje i garderobene. Det skal alltid være en voksen tilstede, men det hender det skjer ting som 

gjør den voksne ikke kan være tilstede.  

Sak 6 

Skolen har laget noen prinsipper for lekser, slik at det blir like prinsipper på alle trinn. Disse 

prinsippene har lærerne og skolens ledelse vært gjennom og blitt enig om. Skolen ønsker FAU sine 

innspill. FAU vil få prinsippene og vil saksbehandle dette på neste FAUmøte. FAU tar sine innspill med 

skolens ledelse neste møte.  

Agenda FAU 

Sak 1 

Status hjertesonen – trafikkutvalget v/Therese 

Kommunen/bymiljøetaten anser seg ferdig med hjertesoneprosjektet. Men vi kan komme med nye 

innspill og tiltak. Therese har info og referat fra etaten. Det er ønske om noen fotgjengerfelt. 

Trafikkutvalget har Yngvild i 5B som kontakt om det kommer saker. Uten saker er rollen hennes 

passiv. 



 

 

Vi legger ned trafikkutvalget i FAU. Vi anser skolen som «trygg» og at den jobben som er utført er 

formidabel og kjempebra. Det betyr at det ikke vil være noen aktiv gruppe, men den vil ligge klar for 

å ta saker som eventuelt meldes inn. 

Vi vil ikke ta stilling til forslagene som ligger i bydelen i forhold til «sykkelprioritet». 

Sak 2 

Driftsstyre – ikke noe og melde 

Sak 3 

SMU – lite kontinuitet. Miriam er i mammapermisjon og Erika (Miriam sin vikar) var syk på forrige 

møte. 10 trinn kunne ikke delta. Mellomtrinnet tok opp språkbruk som et tema. Skolen vil ta opp 

RAUSE i læringsmiljøtimene igjen. Dette har vært brukt tidligere og elevene har god erfaring med 

dette. 

Elevundersøkelsen. 5. trinn skilte seg negativt ut. Samme var for 9. trinn, men her fant man ut at de 

hadde «tulla» med svarene. 

Sak 4 

AKS utvalget – det vil være et foreldremøte 2.5  

Silje (AKS leder) er fornøyd med brevet som er skrevet og sier det er blitt bedre nå. 

FAU møte flyttes til 9.5  

 

Runden 

Klasse Sak 

1A Ingenting 

1B Ingenting 

1C Bra saken om AKS ble tatt opp 

2A Bra saken om AKS ble tatt opp 

2B Bra saken om AKS ble tatt opp 

3A Bra saken om AKS ble tatt opp 

3B Ingenting 

3C Ingenting 

4A Ingenting 

4B Bra saken om AKS ble tatt opp 

5A Ingenting 

5B Jenter vil sparke fotball – de får ikke være med «gutta». Vil sparke på vegg.  

6A Ingenting 

6B Ingenting 

7A Ingenting 

7B Ingenting 

8E Ingenting 

8N Nattravn nå til helgen – trenger folk. Sende ut listen med vakter, så vi kan forberede. 

9EN Ingenting 

10E Ingenting 

10N Ingenting 



 

 

 

Eventuelt 

 


